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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a Szolnok megyei kórházak sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban jelent meg az a Kórházi Főigazgatóságtól származó levél, amelyben a kórházakat 
vezető szakmai szervezet közli terveit a kórházak átalakítására. Hét kórházban megszűnne az aktív 
betegellátás, ezek közül egyben a krónikus is, további 13 kórházban pedig nem végeznének 
műtéteket a jövőben. Sőt, odáig is elmegy a dokumentum, hogy azokat a szüléseket, amelyek 
nappal történnek, még el lehetne látni a vidéki kisvárosi kórházakban, de az ügyeleti időben történő 
szüléseket már csak a megyei kórházban látnák el. Minden bizonnyal, aki a dokumentumot 
megfogalmazta, még soha nem látott szülést, mert a megfogalmazott kritériumok az emberi 
természettel szinte teljesen összeegyeztethetetlenek.

A dokumentum tervei között szerepel közel 2500 aktív ágy leépítése, amely a sebészeti szakmákat 
és a kisvárosi kórházakat érintené érzékenyen.

A kisvárosi kórházaink közül sok az ott élők és elődeik pénzéből, vagy személyes munkája révén 
épült fel vagy került fejlesztésre, sokszor az önkormányzatok erő feletti pénzügyi 
kötelezettségvállalása mellett. Most lényegében a valódi aktív ellátások elvételével és sokszor 60-90
kilométerrel odébb telepítésével lényegében a Kormány kiüresíteni igyekszik nagy múltú 
kórházakat. 

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezekre tekintettel kérem, hogy az alábbi kérdésekre szíveskedjék választ adni:



- Mi lesz a Szolnok megyei kórházak sorsa a Kórházi Főigazgatóság és a Kormány szerint?
- Lehet-e majd este vagy hétvégén is szülni Mezőtúron, vagy Karcagon?
- Megszűnik-e a karcagi sebészeti osztály, és ha igen, mennyit kell majd utazniuk a betegeknek és 
hozzátartozóiknak?

Várom érdemi válaszát!

Budapest, 2021.06.10

Tisztelettel:

Dr. Lukács László György országgyűlési képviselő
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